
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 29. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 39
Er ministeren vidende om, om der er noget fortilfælde, hvor Folketinget eller en regering 
på forhånd har givet en statsgodkendelse til en privat videregående uddannelse, inden 
uddannelsen overhovedet er kommet i gang, har en lovramme at arbejde indenfor eller 
har været igennem en faglig vurderingsproces?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Uffe Elbæk (FG) og Astrid Carøe (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. december 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Uffe.Elbaek@ft.dk, Astrid.Caroe@ft.dk og 
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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